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INTERPELACJA 

Szanowny Panie Prezydencie. 

W środkach masowego przekazu pojawiła się informacja o możliwości 
dofinansowania jeszcze w grudniu br. inwestycji w gminach, w których 
funkcjonowały niegdyś Państwowe Przedsiębiorstwa Gospodarki Rolnej. Środki 
finansowe na ten cel (250 mln. zł.) mają pochodzić z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 

W dniu 28.10.2020 zgłosił się do mnie Prezes Zarządu Spółdzielni 

Mieszkaniowej Stare Łabędy z prośbą o interwencję w przedmiotowej sprawie. 
Spółdzielnia, która zarządza byłym majątkiem PGR, za pośrednictwem miasta 
chciałaby skorzystać z tych środków finansowych, przeznaczając je na remont 
drogi. 

Popieram działania Zarządu Spółdzielni w tym temacie. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na pytania: 

-czy miasta będzie aplikowało o pozyskanie pieniędzy? 
-czy ewentualnie otrzymane środki finansowe będą mogły być przekazane na 
remont drogi, wskazanej przez Spółdzielnię Stare Łabędy? 
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Źródło informacji o środkach finansowych -
https :// samorzad. pap. pl/kategoria/aktualnosci/25 0-mln-zl-dodatkowego
wsparcia-dla-gmin-na-ktorych-funkcj onowaly-pgr-y 


